

敬啟者:

非華語學生中文課堂安排事宜

為讓非華語學生在學習中文上得到適切的支援,本校申請了教育局有關支援非華 語學生學習的經費。透過該項經費資助,本校會安排非華語學生在中文課堂以抽離 小組形式上課(中文加強班)。老師會透過多元化的教學方法,提高學生的學習中文 的興趣。另外,老師會作出課程剪裁、測考及功課調適,讓學生得到適切的照顧。 現通知貴家長有關安排,請家長在回條上簽署以示知悉。

此致 貴家長

校長

二零二三年九月十九日

註:如欲查詢有關本通告之內容,請與吳慧賢老師聯絡。

* 此通告可於本校網頁之學校通告內下載。網址:http://www.hoshun.edu.hk

-X

第031 號回條:非華語學生中文課堂安排事宜

敬覆者:

本人已知悉有關非華語學生以抽離小組形式上中文課之安排。

此覆

嗇色園主辦可信學校校長

家長	簽署	:		
班	別	:	()
學生	姓名	:		

二零二三年____月___日



Ho Shun Primary School (Sponsored By The Sik Sik Yuen) School Year 2023–2024 School Notice Number 031

Dear Parents,

Intensive Chinese classes for non-Chinese speaking students

In order to allow non-Chinese speaking students to receive appropriate support in learning Chinese, our school has applied for funding from the Education. This financial subsidy facilitates our school to arrange a separate and more tailored class with a designated teacher to teach non-Chinese speaking students with a programme designed specifically to address their learning needs. The programme and curriculum aims to enhance students' interest in learning Chinese through a variety of teaching methods and activities. Additionally, the curriculum, assessments and homework is also adjusted to guide students whose native language is not Chinese and helps to gear them towards success.

Please sign below if you are content for your child/children to receive these classes.

Yours sincerely,

Mr Chu Yuen Kau Principal

19th September 2023

Note: For enquiries regarding the content of this notice, please contact Miss Ng for NCS classes.

*This notice can be downloaded under School Notice on the school website: http://www.hoshun.edu.hk

Notice NO.031 Intensive Chinese classes for non-Chinese speaking students I acknowledge the content of School notice No.031 and hereby reply.

Ho Shun Primary School (Sponsored by Sik Sik Yuen) Principal

Parent signature : _____

Class : _____()

Name of student(s) : _____